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Sida 2 (12) 

Idrotts- och fritidsnämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-10-19 

 

Närvarande 

Beslutande 

Maria Patel (S), ordförande 
Anders Wallin (L), 1:e vice ordförande, närvarar på distans 
Markus Lagerquist (M), 2:e vice ordförande, närvarar på distans 
Angeta Gille (5), närvarar på distans 
Leif Wahlström (S) 
Annica Nordin (S), närvarar på distans 
Erik Boman (S), närvarar på distans 
Tobias Lundblad (S), tom § 85, närvarar på distans 
Sara Rådbo (MP), from § 86, närvarar på distans 
Marcus Jansson (M), närvarar på distans 
Mikael Eriksson (C) 
Alexander Oscarsson (KD), närvarar på distans 
Kent Kumpula (SD), närvarar på distans 

Ej tjänstgörande ersättare 

Tobias Lundblad (S) from § 86, närvarar på distans 
Lars Madej (S), närvarar på distans 
Ziad Kassem (5), närvarar på distans 
Bodil Frick (L), närvarar på distans 
Mats Wurmbach (M), närvarar på distans 
Torkel Kjösnes (KD), närvarar på distans 
Karin Lamberg (C), närvarar på distans 
Tobias Nordquist (V), närvarar på distans 

Övriga närvarande 

Mats Norrbom förvaltningsdirektör, Josefine Ahrman avdelningschef, Barbro Rinander 
ekonomichef, Lisa Skiöld barnombudet Uppsala, Mikael Franzén och Madeleine 
Persson strateger, Stefan Wittberg, Mats Benker, och Maria Leopardi enhetschefer, Ewa 
Wennmark strateg, Sofia Blomgren utredare och Carl Ljunggren fastighetschef. 
Samtliga närvarar på distans. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Idrotts- och fritidsnämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-10-19 

 

§83 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse Marcus Jansson (M) att justera protokollet den 28 oktober 2020. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 4(12) 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

§84 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att uppta fråga från Mikael Eriksson (C) gällande Fyrishov och även anmäla ett 
initiativärende från Mikael Eriksson, 

1 att uppta fråga från Tobias Nordqvist (V) om Almtuna hockey, 

3. att uppta fråga från Mats Wurmbach (M) gällande kötider för barn till olika 
idrottsföreningar, och 

4. att i övrigt fastställa föreliggande föredragningslista. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

\ , 

\, 
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Idrotts- och fritidsnämnden 
Protokoll 

Datum: 
2020-10-19 

 

§85 

Informationsärenden 
Följande information föredras: 

- Barn konventionen som lag (Lisa Skiöld barnombudet Uppsala) 

- Rosendalsprojektet (Mikael Franzén och Madeleine Persson) 

- Drift vintersäsongen (Stefan Wittberg och Mats Benker) 

- Förenklad administration och ansökan för föreningslivet (Ewa Wennmark och Maria 
Leopardi) 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att utse ordinarie ledamöter (Maria Patel (S), Anders Wallin (L), Markus Lagerquist 
(M) eller annan moderat, och Mikael Eriksson (C)) i arbetsutskottet att representera 
idrotts- och fritidsnämnden på beredningskonferensen den 23 oktober, klockan 14.30 - 
17.00. 

Remisskonferens 

- Remisskonferens om samordning av fastighetsförvaltningen i kommunen (Carl 
Ljunggren och Sofie Blomgren) 

Utredningen presenteras för nämnden. Nämnden lämnar sina synpunkter på 
utredningen, som ska tas med i yttrandet från idrotts- och fritidsnämnden inför 
kommunstyrelsen den 21 oktober 2020. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-1049 

§86 

Månadsuppföljning per september 2020 

IFN-2020-00047 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att godkänna månadsuppföljning per september 2020. 

Sammanfattning 

Resultat för perioden januari - september är ett underskott om 5,2 miljoner kronor, 
motsvarande negativ avvikelse mot budget för perioden. Intäkterna är 13,2 miljoner 
kronor lägre än budgeten för perioden där merparten beror på bortfall av 
markeringsavgifter som en effekt av Coronapandemin. De lägre intäkterna vägs till viss 
del upp av lägre kostnader. Kostnaderna per september är 8,0 miljoner kronor lägre än 
budget för perioden, vilket framför allt avser hyreskostnader kopplat till nya projekt 
som blivit fördröjda eller fått en lägre hyra än beräknat. 

Helårsprognosen per augusti beräknas till ett underskott om 10 miljoner kronor. 
Resultatet per september indikerar ett helårsresultat i nivå med upprättad prognos, 
men med fortsatt osäkerhet kring intäkter från loka lbokni ngar och kostnader för VA på 
anläggningarna. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2020-10-13 Dnr1FN-2020-00047 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
4 

1 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

§87 

Gallring och bevarande från systenilet Booking 
och Interbook 

FN -2020-00178 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1, att godkänna dokumentationen om aweckling av systemet Booking. 

Sammanfattning 

Idrott och fritid har under 2018 bytt system och i samband med det migrerat över viss 
del av informationen. Eftersom idrotts- och fritidsnämnden inte har någon antagen 
informationshanteringsplan och att viss information har gallrats bort utan att 
nämnden fattat ett gallringsbeslut har det skrivits ett dokumentprotokoll. 

Dokumentationen om avveckling av systemet Booking visar hur 
informationshanteringen hanteras. 

Beslutsunderlag 

Bilaga. Dokumentation avveckling tidbokningssystem Booking 

Justerandes signatur 

ilk:1 

Utdragsbestyrkande 



Uppsala 
kommun 

Sida 8 (12) 

Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-1049 

§88 

Arena för elitbandy etapp 

IFN-2O10-00190 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att uppdra till förvaltningen att återkomma till nämnden med förslag på hyresavtal i 
enlighet med vad som framgår i ärendet. 

Särskilt yttrande 

Markus Lagerquist (M) och Marcus Jansson (M) lämnar följande särskilda yttrande: 

Det politiska beslutet som togs 2017 innebar att man avsåg att satsa på bandy på 
studenternas med en modern utomhusarena. Nu tar styret omtag och resultatet av 
utredningen blir att vi väljer att i praktiken inte göra någonting alls mer än en viss 
upputsning av befintlig anläggning. 

Ännu märkligare blir när man motiverar detta med "att trenden är att spela bandy 
inomhus". Detta är förvisso sant men det var minst lika sant 2017. Överhuvudtaget har 
trenden sedan femtiotalet varit att all vinteridrott inom lagsport skall vara inomhus. 
Det var många decennier sedan vi spelade ishockey utomhus i högre divisioner. Fotboll 
och friidrott är två andra exempel som byggt hallar. Många elitlag i bandy spelar sedan 
flera decennier inomhus. Så den trendspaningen borde rimligen kunnat gjorts redan 
2017. 

Nu är vi efter tre år av utredande tillbaka på ruta ett. Detta blir ytterligare omtag 
ungefär i samma linje som kring byggandet av ny ishall. En evig vandring med nya 
utredningar och politiska beslut som rivs upp och revideras. 

Uppsalaidrotten förtjänar bättre. 

Justerandes signatur 
r", 

Utdragsbestyrkande 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

Sammanfattning 

Den fortsatta utvecklingen av Studenternas bandyarena i etapp 2 föreslås omfatta 
tillpassningar av den befintliga arenan. Åtgärderna innefattar enklare tillpassningar av 
befintlig huvudläktare, åtgärder kopplade till huvudläktarens konstruktiva status samt 
tillpassning av teknikbyggnad till förråd för sommaraktiviteter. Förslaget redovisas i 
ärendets bilaga 3 och är baserat på de kortsiktiga och långsiktiga behov som berörda 
föreningar har givit utryck för. 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsskrivelse 2020-09-30 

Bilagor: 

1. Skiss på ursprungligt förslag till etapp 2 

2. Sammanfattning av konstruktionsstatus huvudläktaren 

3. Funktionsprogram inklusive investeringsuppskattning etapp 2 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

V\ 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

§89 

Sammanträäestider 2021 för idrotts- och 
fritidsnämnden 

IFN-2019-0190 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att fastställa sam manträdestider för 2021 enligt förslag. 

Ärendet 

Arbetsutskott 

Måndagar kl. 16.00 

11 januari, 8 februari, 8 mars, 12 april, 3 maj, 7 juni, 23 augusti, 20 september, 18 
oktober, 15 november, och 14 december tisdag. 

Nämnd 

Måndagar kl. 15.00 

18 januari, 15 februari, 15 mars, 19 april, 10 maj, 21 juni, 30 augusti, 27 september, 25 
oktober, 22 november, och 20 december. 

Justerandes ignatur Utdragsbestyrkande 

I1 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

§90 

Anmälningsärenden idrotts- och 
fritidsnämnden 19 oktober 2020 

IFN-2020-00002 

Beslut 

Idrotts- och fritidsnämnden beslutar 

1. att lägga anmälningsärendena till handlingarna. 

Ärendet 

1. Protokoll, idrotts- och fritidsnämndens arbetsutskott 15 september 2020. 

2. Protokoll, idrotts- och fritidsnämnden 21 september 2020. 

3. Protokoll, idrotts- och fritidsnämnden 6 oktober 2020. 

Justerandes sig Utdragsbestyrkand e 
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Idrotts- och fritidsnämnden Datum: 
Protokoll 2020-10-19 

§91 

Frågor och skrivelser från nämndens 
ledamöter 

Fråga från Mikael Eriksson (C) gällande Fyrishov 

Mikael Eriksson under om något nytt har hänt gällande Fyrishov. 

Förvaltningen: För närvarande pågår samverkan kring praktiska frågor som 
Storvretacupen. Avtalsmässigt har det inte hänt så mycket, nu fokus på att frigöra tid i 
undervisningsbasängen. 

Initiativärende från Mikael Eriksson (C) 

Anmäles initiativärende från Mikael Eriksson (C) om utvärdering av åtgärder inom 
daglig verksam het i ljuset av Covid-19. 

Fråga från Tobias Nord qvist (V) utifrån ett debattinlägg om Almtuna hockey 

Frågan är om Almtuna hockey vill ha en ny arena. 

Förvaltningen: Almtuna vill ha en ny arena och att den ska ligga i Gränby, men just nu 
arbetar de med att komma ifatt ekonomiskt. 

Fråga från Mats Wurmbach (M) om kötider för barn till olika idrottsföreningar 

Mats Wurmbach påminner om tidigare lämnade frågor om barn som sökt till olika 
idrottsföreningar och inte fått plats, utan ställts i kö. 

Förvaltningen tar med sig frågorna och återkommer med svar till Mats Wurmbach och 
nämnden. 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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